
          

  SPRAWOZDANIE  Z  DZIAŁALNOŚCI  KOMISJI SKOKÓW  NARCIARSKICH  I 

KOMBINACJI  NORWESKIEJ  POLSKIEGO  ZWIĄZKU  NARCIARSKIEGO  W 

OKRESIE 2019-2020  

 

         Komisja skoków narciarskich i kombinacji norweskiej  PZN w okresie 

sprawozdawczym pracowała w następującym składzie ; 

- Jarosław Konior – przewodniczący komisji , 

- Marek Pach – zastępca przewodniczącego , 

- Marek Siderek – Dyrektor Sportowy PZN , 

- Jerzy Poloczek – członek komisji , 

- Edward Przybyła- członek komisji , 

- Kazimierz Długopolski – członek komisji , 

- Adam Wojciech  Fickowski- członek komisji ,  

- Edward Mąka – członek komisji , 

- Mirosław Graf – członek komisji , 

- Andrzej Piszko – członek komisji ,  

- Jacek Włodyga- członek komisji . 

      W trakcie okresu sprawozdawczego nastąpiła zmiana w składzie komisji.      

Z prac zrezygnował pan Kazimierz Długopolski a w jego miejsce TZN desygnował  

pana Andrzeja Zaryckiego . 

        W omawianym okresie komisja spotykała się na 4 posiedzeniach, które 

odbywały się w SMS Szczyrk w Buczkowicach , najczęściej przy okazji 

rozgrywania zawodów sportowych w Szczyrku . Pandemia koronawirusa    

covid- 19 uniemożliwiła nam przeprowadzenie zaplanowanej komisji w 

kwietniu 2020 roku  , natomiast zaplanowana komisja w lipcu została 

przesunięta na sierpień.  

       Frekwencja wynosiła ok 60 % , większość nieobecności była 

usprawiedliwiona .  Konsultacje, ustalenia i wymiany doświadczeń odbywały się 

również drogą telefoniczną i elektroniczną . W pracach komisji w miarę potrzeb 



uczestniczyły również inne osoby – pracownicy PZN , trenerzy  kadrowi , 

klubowi i szkolni, działacze sportowi zgłaszając wiele ważnych spraw 

dotyczących naszych konkurencji . 

      Ważnymi tematami omawianymi w czasie prac komisji było;  poprawianie, 

uzupełnianie i dostosowywanie do przepisów FIS   „Wytycznych sportowych 

PZN „  , przygotowanie i omawianie  Kalendarza imprez sportowych na sezon 

letni i zimowy  , omawianie rankingów PZN , kadr PZN, regulaminów zawodów 

sportowych – Lotos – Cup, Ogólnopolskiej Olimpiady Młodzieży i innych , 

zasady rekrutacji do SMS-ów  , analiza „Regulaminu współzawodnictwa 

sportowego młodzieży uzdolnionej „  , omawianie założeń startu w zawodach 

EYOF 2021  czy analiza aktualnych przepisów i procedur dotyczących kontroli 

sprzętu w skokach i kombinacji . 

     Omawiane również były kadry narodowe , zmiany trenerskie , szukanie 

możliwości uzyskania stypendium dla zawodników z poza kadry z programu 

Ministerstwa Sportu  oraz od sponsorów.  

      Spotkania i działania komisji były merytoryczne , charakteryzowały się 

troską o dalszy rozwój naszych dyscyplin . Protokoły z naszych posiedzeń , w 

których znajdowały się wnioski  z prac komisji kierowane były do członków 

Zarządu PZN oraz do Dyrektora Skoków i Kombinacji Norweskiej PZN Adama 

Małysza.  

      Mam nadzieję , że efektem prac komisji będzie rozwój skoków i kombinacji 

norweskiej w naszym kraju . Zauważalna  jest co nas cieszy  duża ilość młodych 

skoków i kombinatorów biorących udział w zawodach Lotos – Cup.  Pozytywnie 

odbieramy również organizację zawodów Lotos- Cup Kids dla najmłodszych 

adeptów narciarstwa  . Szkoda że słaba zima i pandemia nie pozwoliły nam 

rozegrać wszystkich zaplanowanych zawodów w sezonie zimowym w tym 

Mistrzostw Polski seniorów w skokach . 

   Niepokoi  nas sytuacja w kombinacji norweskiej w kategorii senior i 

rezygnacja kilku dobrych zawodników .  

     Komisja wyraża duże zadowolenie z modernizacji skoczni narciarskich i tras 

biegowych  w Zakopanem  , ale wykazuje troskę o odbudowanie skoczni w 

Goleszowie i Gilowicach oraz w trosce o kombinację norweską tras biegowych  

na Kubalonce oraz przy SMS Szczyrk w Buczkowicach . 

   Chciałbym podziękować Zarządowi PZN , Dyrektorowi Sportowemu PZN kol. 

Markowi Siderkowi oraz pracownikom biura PZN za współpracę.  



Dziękuję za współpracę członkom komisji , trenerom i działaczom sportowym. 

                               Ze sportowym pozdrowieniem  

                    Jarosław Konior- Przewodniczący Komisji  

 

Szczyrk , 10.08.2020  rok  


